
   

   

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
 

Mandag den 11. april 2022 

 

Deltagere: 

Niels 
Kurt 
Linda 
Camilla (referent) 
 

 Oplæg til bestemmelser vedr. nye døre samt regler for de istandsatte opgange 
 
Kurt har lavet et udkast vedr. tilføjelser til foreningens husreglement, som omhandler 
istandsatte trappeopgange og de nye fortrappedøre samt regler vedr. nøgler til hoved-
dør/nye fortrappedøre. 
 
Udkastet er sendt til Jeppe til godkendelse på generalforsamlingen, ligeledes er besty-
relsens beretning for det forløbne år. 
 
Leveranceplan fra Dansk Dørsikring vedr. installering af fortrappedøre bliver monteret i 
opgangene. 
 
Status fibernet 
 

Ingen status pt. 

Det har taget en hel del tid og der har været diverse forsinkelser, så til næste møde skal 

der følges op på at få færdiggjort projektet med installation, router osv. 

 

Eventuelt 

 

Der er trængt vand ind i en lejlighed som følge af et åbentstående loftvindue. Bestyrel-

sen ønsker at få skaden besigtiget af en taksator fra foreningens forsikringsselskab, in-

den der tages stilling til det videre forløb. 

 
Næste møde 

 

Torsdag den 21. april 2022 kl. 18. 

 
 

 


